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In het schooljaar 2022-2023 hebben zitting gehad in de medezeggenschapsraad van IKC 
de Brink: 

 
Personeelsgeleding: 

• Emma van Balen, leerkracht groep 7a (voorzitter) 
• Daniek van Aar, leerkracht groep 3/4a 
• Lieke Roos, leerkracht groep 3b 
 
 

Oudergeleding: 

• Renate Avans, moeder Kenzo (groep 7a)  
• Zeshan Akram, vader Aizah (groep 8a) (penningsmeester)   
• Jennifer Trustfull, moeder Eliza-Jo, Ji'vonne en Yahnique (groep 3a) 

  
 

De data waarop vergaderd is in 2022-2023: 

11 november 2022, 7 december 2022, 19 januari 2023, 20 februari 2023, 17 maart 2023 
geannuleerd, 19 april 2023, 30 mei 2023, 21 juni 2023 geannuleerd, 19 juli 2023.  
 

Doelstellingen 2022-2023: 

• MR reglement IKC de Brink updaten 
• MR statuten updaten 
• Alle MR documenten goed zichtbaar op de website  
• Zeshan en Ingrid overleggen. 

 
Realisatie doelstellingen: 
 

1. MR reglementen updaten. In februari zijn de MR reglementen doorgestuurd. De 

feedback is vervolgens besproken in de vergadering van april. Hierin zijn 
onderwerpen besproken over opzegtermijn, verkiesbare personen, 

zittingstermijn, over stemmen en de mogelijkheid om schriftelijk te stemmen bij 

afwezigheid en opvang. Deze feedback is aangepast en verwerkt. Vervolgens is 
ingestemd op de MR statuten. 

2. MR statuten hebben een update gekregen en staan op de website. 

3. Alle MR documenten zichtbaar op de website. De MR heeft dit jaar tijdens de 

vergaderingen een actielijst opgesteld. Dit heeft er tijdens de vergadering voor 

gezorgd dat iedereen punten kon inbrengen en oppakken. Echter stond op de 

notulenlijst niet de actie om de notulen te plaatsen. Vanaf februari is er besloten 
dat de notulist een mindmap maakt van de vergaderingen. De mindmap en 

notulen worden met de voorzitter gedeeld, daarna met de MR leden. Binnen 10 

dagen vervolgens goedgekeurd en in de nieuwsbrief geplaatst. Deze mindmap is 
met reden ingesteld om te delen in de nieuwsbrief zodat anderen een 

samenvatting zien van de vergadering. De anderen kunnen vervolgens kijken op 

de website naar de gehele notulen.  
a. De kansen liggen op het gebied van nauwkeurigheid van het plaatsen op 

de website. Door de taak van de mindmap zorgde dit voor meer houvast, 

maar nog niet voor plaatsing op de website. Dit kan gerealiseerd worden 
door een lid deze taak toe te kennen. 
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b. De kansen liggen op het gebied van zichtbaarheid bij anderen door de 

mindmap te versturen via de kwieb app. Dit kan gerealiseerd worden door 
een lid deze taak toe te kennen waarbij er een standaard bericht is met 

een woordweb en de notulen.  

4. Ingrid en Zeshan overleggen. Door de actielijst is deze actie terugkerend 
onderwerp geweest. Deze overleggen hebben weinig plaatsgevonden door prive 

omstandigheden. Penningmeesterschap wordt overgedragen in verband met 

aftreden. Dit punt zal op de actielijst worden gezet.  

 

Belangrijke vergaderpunten: 

1. We hebben dit schooljaar over feestdagen gesproken. Er is gesproken over het feit 

dat er niet één werkgroep is op school, maar dat dit verdeeld is over de collega's. 

Iedere collega kon zich inschrijven op een feest. De ouderraad is dit jaar meer 
betrokken bij de feesten. De kansen liggen op het gebied van afstemming. De 

werkgroepen eerder het draaiboek laten delen zodat de OR hiermee kan werken. 

Daarnaast is er gesproken over welke feesten we zouden moeten vieren. De 

school is aan het kijken om het per blokken in te delen. Vanuit de MR is als voorstel 

gedaan om een poll te houden.   

2. Er heeft iedere vergadering een kopje ‘update ouderraad’ in gestaan. Dit deed 
Astrid in het begin doordat er nog geen OR was. We hebben de ouderraad 

uitgenodigd in de vergadering van mei om een update te geven. Hierdoor kwamen 

de OR en MR samen. 

a. Er liggen nog kansen op het gebied om een lid de functie te geven om aan 

de OR te vragen om een schriftelijke update. 

3. Er is in de vergadering van december over de lentekriebels gesproken. Er is een 
document gedeeld met de inhoud van de lentekriebels. Hierbij is een toelichting 

gegeven. Er is voor ouders een theatervoorstelling geweest. Vanuit de ouderraad 

is in april een positieve respons op gekomen.  

a. Voor volgend jaar liggen er zoals besproken in de laatste vergadering om 

met ouders over het curriculum te spreken.  

4. Er is gesproken over het betrekken van zowel ouders als het team. Hierbij is naar 

voren gekomen om ouders te informeren middels infographic. Het team 

betrekken door middel van de infographic te delen in de briefing of borging.  

 

 

De MR heeft instemming gegeven op de volgende onderwerpen: 

1. Schoolgids is ingestemd na wijzigingen 
2. Er is op dit moment door de gehele oudergeleding en persoongeleding 

voorgestemd om de ouderbijdrage gelijk te houden. Er waren 0 stemmen tegen 
en 0 stemmen onthouding.  Dit betekent dat de ouderbijdrage is vastgesteld op 
50,00 euro. 

3. Schoolplan 2023-2027: 5 voor, 0 tegen, 0 onthouding. 
4. Formatie: 3 voor, 0 tegen, 0 onthouding. 
5. Schoolgids is nog geen instemming voor gegeven. Na aanpassingen zal er in het 

nieuwe jaar opnieuw gestemd moeten worden.  

 
De MR is geïnformeerd door de directie over de volgende onderwerpen: 
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1. Jaarplan 2022-2023. Hierbij kwam naar voren dat het van belang is dat andere 

opvang organisaties ook genoemd moeten worden zodat ouders weten dat ze een 
keus hebben. 

2. Ouderraad is meermaals over geinformeerd vanuit directie. Dit in verband dat er 

in het begin nog geen voorzitter was. Op een gegeven moment is er een 
schriftelijke reactie geweest vanuit OR en eenmaals is de voorzitter fysiek 

aanwezig geweest. 

3. NPO gelden. Hierbij is geinformeerd over wat NPO is en hoe het wordt uitgegeven. 
4. School Ondersteunings Profiel (SOP In dit schoolondersteuningsprofiel vertellen 

we hoe wij bij ons op school passend onderwijs bieden aan de kinderen. Wat 

passend onderwijs is, leggen we eerst uit. Daarna beschrijven we hoe wij daar op 
school naar kijken en wat u op onze school ziet. Ook beschrijven we de hulp en 

ondersteuning die we bieden als we zien dat het leren en ontwikkelen van een 

kind meer dan gemiddeld aandacht nodig heeft.  Er is hierop toelichting gegeven.  

Financiën 
1. Dit jaar heeft de MR gesproken over ouderbijdrage. Hierbij wilden we dat de 50 

euro blijft staan. Het is een vrijwillige bijdrage. Er is gesproken om met ouders te 
delen waar het geld naar toe gaat. In het jaarverslag staat nu waar het aan wordt 
uitgegeven. Een voorstel is om dit volgend jaar deze specificaties te delen met de 
ouders.  

2. De begroting is besproken. Hierbij is als advies uitgegeven om een kaderbrief te 
ontwikkelen ter ondersteuning van de begroting. Daarnaast is als advies 
meegegeven om de inflatie mee te nemen in een begroting.  
 

 

 
 


